
У К Р А Ї Н А

КІРОВОГРАДСЬКА МІСЬКА РАДА

П Р О Т О К О Л  №  32
засідання постійної комісії міської ради з питань

житлово-комунального господарства, енергозбереження 
та комунальної власності

від 05 липня 2017 року м.Кропивницький

Голова комісії: Зайченко В.В.

Присутні члени комісії: Санасарян  Р.Р.  –  заступник  голови  комісії
Пінчук  В.В.  –  секретар  комісії,
Голофаєв  І.В.,  Кролевець  А.В.,
Сергієнко Г.В.

Відсутні члени комісії: Захаров І.М., Розгачов Р.О., Терзов Д.С.    

Запрошені:

Присутні:

Кухаренко  В.І.  –  начальник  Головного
управління  житлово-комунального
господарства міської ради;
Малашевич  О.О.  –  спеціаліст  відділу
інженерного забезпечення та матеріального
постачання управління освіти міської ради

Дрига В.В. – депутат міської ради

Порядок денний:

1.  Про  розгляд  питання  щодо  ремонту  тротуару  та  капітального
ремонту дороги  (лист  від  22.06.2017 № 2 депутата Кіровоградської  міської  ради
Дриги В.В.)
          

2.  Про вирішення питання щодо асфальтування вул. Осмьоркіна (усне
звернення депутата Кіровоградської міської ради Кролевця А.В.)
        
          3. Про пропорційний розподіл коштів (лист від 14 червня 2017 року № 3
голови Ради голів ОСББ в місті Кропивницькому О.Шеремет)

4.  Про  відновлення  асфальтного  покриття  на  території  ДНЗ
комбінованого типу № 1 Кіровоградської  міської ради  (колективне  звернення



батьків та співробітників закладу ДНЗ комбінованого типу № 1 Кіровоградської міської
ради)  

Доповідає:             Малашевич О.О. ‒ спеціаліст відділу
                                          інженерного забезпечення та матеріального
                                          постачання управління освіти міської ради

      
        5. Про погодження доопрацьованого (повторний розгляд) проекту рішення
міської  ради  №  918 „Про  внесення  змін  та  доповнень  до  рішення
Кіровоградської  міської  ради  від  17  січня  2017  року  №  762  „Про
затвердження Програми розвитку дорожнього господарства та безпеки руху в
місті Кропивницькому на 2017-2021 роки”

Доповідає:             Кухаренко В.І. ‒начальник Головного
                                                    управління житлово-комунального  

                                                    господарства міської ради

       6. Про включення робіт щодо капітального ремонту внутрішньо-дворової
дороги  по  вул.  Соборній,  13  та  покрівель  житлових  будинків  по
вул.  Дворцовій,   29,  31 до Програми утримання,  благоустрою та розвитку
житлово-комунального  господарства  міста  Кропивницького  на  2017-2021
роки   (лист  від  28.06.2017  №  101-вих  начальника  Головного  управління  житлово-
комунального господарства Кухаренка В.І., депутатське звернення народного депутата
України Яриніча К.В. від 21.06.2017 № 120-ГПБ)

      7.  Про вирішення питання  щодо ліквідації  та  провалу асфальтового
покриття у дворі будинку по вул. Тараса Карпи, 100 (звернення гр. Карпи М.М.
додається)

                                                                                                        

1. СЛУХАЛИ:

 Зайченка В.В., який ознайомив членів комісії з листом від 22.06.2017
№ 2 депутата Кіровоградської міської ради Дриги В.В. про розгляд питання
щодо ремонту тротуару та капітального ремонту дороги.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, Дрига В.В.

ВИСТУПИЛИ:
         Зайченко В.В., який запропонував Головному управлінню житлово-
комунального  господарства  міської  ради  спільно  з  міською  комісією  по
безпеці дорожнього руху опрацювати питання щодо обмеження безпеки руху
по пров. Маріупольському, 6-ому.

ВИРІШИЛИ: 
          Доручити Головному управлінню житлово-комунального господарства
міської  ради  спільно  з  міською  комісією  по безпеці  дорожнього  руху
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опрацювати  питання  щодо  обмеження  безпеки  руху  по
пров. Маріупольському, 6-ому

                                               Результати голосування:
“за” – 5,

“проти” – 0,
“утримались” – 1,

Рішення прийнято.

2. СЛУХАЛИ:
 Зайченка В.В., який ознайомив членів комісії зі (усним)  зверненням

депутата Кіровоградської міської ради Кролевця А.В. про вирішення питання
щодо асфальтування вул. Осмьоркіна.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, Кролевець А.В.

ВИСТУПИЛИ:
          Зайченко В.В., який запропонував Головному управлінню житлово-
комунального  господарства  міської  ради  зробити  проектно-кошторисну
документацію по даному об’єкту.

ВИРІШИЛИ: 

          Доручити Головному управлінню житлово-комунального господарства
міської  ради  зробити  проектно-кошторисну  документацію  щодо
асфальтування вул. Осмьоркіна.

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.

3. СЛУХАЛИ:
           Зайченка В.В., який ознайомив членів комісії з листом від 14 червня
2017 року № 3 голови Ради голів ОСББ в місті Кропивницькому О.Шеремет
про пропорційний розподіл коштів. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
          Зайченко В.В., який запропонував Головному управлінню житлово-
комунального господарства міської ради спільно з юридичним управлінням
міської  ради  опрацювати  даний  лист  та  надати  висновки  та  відповідь
відповідно до законодавства.  

ВИРІШИЛИ: 
          Доручити Головному управлінню житлово-комунального господарства
міської  ради  спільно  з  юридичним  управлінням  міської  ради  опрацювати
даний лист (від 14 червня 2017 року № 3 голови Ради голів ОСББ в місті
Кропивницькому О.Шеремет) та надати висновки та відповідь відповідно до
законодавства.  
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Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.
4. СЛУХАЛИ:

Малашевич  О.О.,  яка  ознайомила  членів  комісії  з  колективним
зверненням батьків та співробітників закладу ДНЗ комбінованого типу № 1
Кіровоградської  міської  ради  про  відновлення  асфальтного  покриття  на
території ДНЗ комбінованого типу № 1 Кіровоградської міської ради. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
          Зайченко В.В., який запропонував управлінню освіти міської ради
опрацювати дане питання та надати заявнику відповідь.

ВИРІШИЛИ: 
          Доручити управлінню освіти міської ради опрацювати  колективне
звернення батьків та співробітників закладу ДНЗ комбінованого типу № 1
Кіровоградської  міської  ради  про  відновлення  асфальтного  покриття  на
території ДНЗ комбінованого типу № 1 та надати заявнику відповідь.

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.

5. СЛУХАЛИ:
  Кухаренка  В.І.,  який  ознайомив  членів  комісії  з  доопрацьованим

(повторний розгляд) проектом рішення міської ради № 918 „Про внесення змін
та доповнень до рішення Кіровоградської міської ради від 17 січня 2017 року
№ 762 „Про затвердження Програми розвитку дорожнього господарства та
безпеки руху в місті Кропивницькому на 2017-2021 роки” та основними його
положеннями.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 
            Погодити доопрацьований проект рішення міської ради № 918 „Про
внесення  змін  та  доповнень  до  рішення  Кіровоградської  міської  ради
від  17  січня  2017  року  №  762  „Про  затвердження  Програми  розвитку
дорожнього господарства та безпеки руху в місті Кропивницькому на 2017-
2021 роки”

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.

6. СЛУХАЛИ:
           Зайченка В.В., який ознайомив членів комісії з листом від 28.06.2017
№  101-вих  начальника  Головного  управління  житлово-комунального
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господарства  Кухаренка  В.І.,  депутатське  звернення  народного  депутата
України Яриніча К.В. від 21.06.2017 № 120-ГПБ про включення робіт щодо
капітального ремонту внутрішньо-дворової дороги по вул. Соборній,  13 та
покрівель  житлових  будинків   по  вул.  Дворцовій,   29,  31  до  Програми
утримання,  благоустрою  та  розвитку  житлово-комунального  господарства
міста Кропивницького на 2017-2021 роки.  

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
          Зайченко В.В., який запропонував Головному управлінню житлово-
комунального господарства міської ради при коригуванні міського бюджету
за  І  півріччя  2017  року  включити  роботи  щодо  капітального  ремонту
внутрішньо-дворової  дороги  по  вул.  Соборній,  13  та  покрівель  житлових
будинків  по вул. Дворцовій,  29, 31 до Програми утримання, благоустрою та
розвитку  житлово-комунального  господарства  міста  Кропивницького  на
2017-2021 роки.  

ВИРІШИЛИ: 
          Доручити Головному управлінню житлово-комунального господарства
міської  ради  при  коригуванні  міського  бюджету  за  І  півріччя  2017  року
включити роботи щодо капітального ремонту внутрішньо-дворової дороги по
вул. Соборній, 13 та покрівель житлових будинків  по вул. Дворцовій,  29, 31
до  Програми  утримання,  благоустрою  та  розвитку  житлово-комунального
господарства міста Кропивницького на 2017-2021 роки.  

                               Результати голосування:
“за” – 3,

“проти” – 0,
“утримались” – 3,

Рішення не прийнято.

7. СЛУХАЛИ:
           Зайченка  В.В.,  який  ознайомив  членів  комісії  зі  зверненням
гр.  Карпи  М.М. (додається) про  вирішення  питання  щодо  ліквідації  та
провалу асфальтового покриття у дворі будинку по вул. Тараса Карпи, 100. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИСТУПИЛИ:
          Зайченко В.В., який запропонував Головному управлінню житлово-
комунального господарства міської ради надати доручення ОКВП „Дніпро-
Кіровоград” терміново виїхати за даною адресою та вирішити питання щодо
ліквідації та провалу асфальтового покриття у дворі будинку по вул. Тараса
Карпи, 100. 
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ВИРІШИЛИ: 
          Доручити Головному управлінню житлово-комунального господарства
міської  ради  надати  доручення  ОКВП  „Дніпро-Кіровоград”  терміново
виїхати за даною адресою та вирішити питання щодо ліквідації та провалу
асфальтового покриття у дворі будинку по вул. Тараса Карпи, 100. 

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.

Голова комісії В.Зайченко

Секретар комісії В.Пінчук
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